
PROTOKÓŁ I/2015 

z zebrania sprawozdawczo – wyborczego mieszkańców Osiedla Rudy 

w dniu 10 marca 2015 r.  

 

J. Kaczmarek – Przewodnicząca ZOR - w I terminie brak wymaganego kworum, termin II 

zebrania ustalono na godz. 17.15. 

 

W II terminie – kworum stwierdzono, wg listy obecności w zebraniu uczestniczy  

9 mieszkańców – zał. nr 1. 

 

J. Kaczmarek – powitała zebranych mieszkańców i odczytała porządek obrad – zał. nr 2. 

 

Ad. 1.  

J. Kaczmarek – przedstawiła sprawozdanie z działalności zarządu – zał. nr 3.   

 

Ad. 2. Wybory zarządu osiedla. 

 

M. Zamorowski – Przewodniczący RM – przedstawił zasady wyboru do zarządu osiedla 

rudy. Zwrócił się do mieszkańców ilu osobowy ma być skład zarządu ?  Obecny liczył 4 

osoby. 

Mieszkańcy opowiedzieli jednogłośnie za 4 osobowym składem zarządu.  

 

J. Kaczmarek – prośba o podawanie osób chętnych do pracy w Komisji Skrutacyjnej. 

Zgłoszono: 

1. Waldemara Wasilewskiego – wyraził zgodę, 

2. Wiesława Machowskiego – wyraził zgodę, 

 

M. Zamorowski – Przewodniczący RM – Kto jest za zamknięciem listy ? 

Wszyscy mieszkańcy za. 

 

J. Kaczmarek – prośba o zgłaszanie kandydatów do zarządu. 

Do Zarządu Osiedla zgłoszono następujące kandydatury : 

1. Jolantę Kaczmarek – wyraziła zgodę  

2. Jacka Górczyńskiego – wyraził zgodę  



3. Marianna Górczyńska – wyraziła zgodę  

4. Ewa Wasilewska – wyraziła zgodę. 

 

M. Zamorowski – Przewodniczący RM – Kto jest za zamknięciem listy ?  

Wszyscy za.      

 

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do pracy (przygotowanie kart do głosowania, 

opieczętowanie, rozdanie mieszkańcom, liczenie głosów). 

 

Burmistrz MiG T. Substyk – W 2015 r. Gmina planuje m.in. realizację następujących zadań 

inwestycyjnych: 

- budowa platformy multimodalnej – dla rozwoju naszej Gminy będzie to szczególnie ważna 

inwestycja – to rodzaj przeładunkowego węzła transportowego, w którym będą krzyżować się 

systemy komunikacji drogowej, kolejowej, lotniczej i śródlądowej. Platforma multimodalna 

(intermodalna) to jeden z wniosków samorządu województwa kujawsko-pomorskiego, 

złożony Ministerstwu Infrastruktury w ramach przygotowywanych przez ten resort polskich 

propozycji zmian dotyczących transeuropejskich sieci transportowych. 

- rekultywacja terenów przemysłowych po Przedsiębiorstwie Państwowym Nasycalnia 

Podkładów Kolejowych w Solcu Kujawskim, 

Ponadto dodała, że Gmina opracowała 40 kart projektowych w ramach Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych. Będziemy się starali pozyskać środki z zewnątrz na w/w projekty. 

Złożyliśmy również projekt na budowę 35 km dróg wraz z chodnikami i ścieżkami 

rowerowymi, na gospodarkę niskoemisyjną, wymianę pokryć eternitowych, wymianę pieców. 

Czekamy na ogłoszenie konkursów na dofinansowanie.  

Ponadto na jednej z sesji RM Radni podjęli apel do Ministra Infrastruktury i Rozwoju  

w sprawie wpisania drogi ekspresowej S10 do Programu Budowy Dróg Krajowych na lata 

2014-2023. 

  

Mieszkańcy zgłosili problemy osiedla dot.: 

- braku placu zabaw dla dzieci (p. M. Górczyńska) 

T. Substyk – Burmistrz MiG – czekamy na ogłoszenie konkursu na budowę placów zabaw 

w ramach systemu norweskiego „Zdrowie Matki i Dziecka”. Jeśli udałoby się pozyskać 

środki na ten cel. We własnym zakresie nie możemy zamontować urządzeń do zabaw. Można 

tylko te posiadające odpowiednie atesty bezpieczeństwa.  



Dodała, że Gmina w pierwszej kolejności realizuje te inwestycje, na które otrzymuje 

dofinansowanie np. z UE. 

 

- wyrównania drogi wjazdowej do Rud, od krajowej „10” (J. Kaczmarek) 

- wystąpienia Gminy z wnioskiem o przejęcie w/w drogi od Nadleśnictwa (W. Machowski) 

C.Ball – Dyrektor WUM – droga zostanie wyrównana w okresie wiosennym. Równanie jest 

niezbędne, żeby droga była przejezdna. Natomiast budowa nowej, to już są duże koszty dla 

Gminy. 

T. Substyk – Burmistrz MiG – prowadzone są rozmowy z Nadleśnictwem, jest to 

długotrwała procedura. Niebawem zorganizujemy spotkanie z Nadleśniczym  

w tej sprawie. Dodała, że Nadleśnictwo równa drogi leśne, ponieważ otrzymali na ten cel 

dofinansowanie z UE.  

 

- potrzeby wprowadzenia dodatkowego kursu autobusu szkolnego, dowożącego dzieci do 

szkoły (M. Górczyńska).  

T. Substyk – Burmistrz MiG – Gmina przygotowuje się do wprowadzenia dodatkowego 

kursu autobusu szkolnego w godzinach południowych (ok. 12). Jesteśmy w trakcie 

przeprowadzania analizy tej sytuacji wspólnie z Dyrektorami szkół.  

 

- możliwości bezpłatnego udostępnienia świetlicy we wsi Makowiska, na organizowanie 

imprez dla dzieci z Osiedla Rudy (D. Chojnacki – Sołtys wsi Otorowo – Makowiska) 

T. Substyk – Burmistrz MiG – wyraziła zgodę.   

 

W. Machowski – odczytał protokół Komisji Skrutacyjnej. W wyniku tajnego głosowania na 

członków Zarządu Osiedla Rudy wybrano: 

1. Jolantę Kaczmarek – przewodnicząca  

2. Mariannę Górczyńską – z-ca przewodniczącej 

3. Jacka Górczyńskiego – członek 

4. Ewę Wasilewską – członek 

 

Zebranie zakończono o godz. 18.30.   

 

Protokołowała: 

Katarzyna Ciudzińska 
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